
健康教育及培訓基金 (醫援會獎學金) 

 

本獎學金旨在吸引有志投身牙科的專業人士，修讀由香港醫藥援助會及嶺南大學持續進

修學院合辦的牙科手術助理員證書課程，以取得所需知識及實習經驗，從而在畢業後投

身牙科行列。同時亦歡迎在職牙科手術助理員報讀課程，與時並進，提高服務質素。 

 

獲得「醫援會獎學金」的學生須符合以下所有條件： 

 成功修畢「牙科手術助理員證書課程」 

 總評核分數是全班首五名之內 

 在學期間及完成課程後積極參與牙科 / 口腔健康教育的義務工作 

 

申請獎學金： 

符合以上資格的同學，可於課程完結後三個月內填妥獎學金申請表，連同相關義務工作

證明文件交往香港醫藥援助會總辦事處。獎學金名額共三個，成功申請的同學將可獲發

學費之 50%作為獎學金。申請結果將於課程完結後大約六個月個別通知。 

 

香港醫藥援助會總辦事處地址：九龍深水埗李鄭屋邨李鄭屋商場地下 105號 

查詢電話：2776 9081 

 

Health Education and Training Fund (PCHK Scholarship) 

 

PCHK Scholarship aims to attract professionals who are eager and capable to work in the 

field of dentistry to enroll the course “Certificate in Dental Surgery Assisting”. The course 

which is jointly organized by Project Concern Hong Kong (PCHK) and Lingnan Institute of 

Further Education (LIFE) provides both lecture knowledge and practical experience to 

students. Also, current DSAs are welcome to enroll the course to enrich their knowledge for 

better service quality. 

 

Students entitled “PCHK Scholarship” must fulfill all of the following criteria: 

 Successfully complete the course “Certificate in Dental Surgery Assisting” 

 Total marks of all assessments are within the Top 5 of the class 

 Actively participated in the voluntary service of dental / oral health education activities 

 

Application of PCHK Scholarship: 

Students who meet the above criteria can fill in the application form after the completion of 

the course and submit the form with proof of relevant volunteer service to the head office of 

PCHK within 3 months. After assessment, maximum three students can receive the 

Scholarship. Successfully applicants will receive 50% of the course fee as the scholarship and 

will be notified individually within 6 months. 

 

Address of PCHK Head office: Shop 105, G/F, Lei Cheng Uk Arcade, Lei Cheng Uk Estate, 

Shamshuipo, Kowloon 

Enquiries: 2776 9081 


